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موضوع مدیریت یکپارچه شهری باید پیگیری شود
محمدباقر قالیباف، رئیس مجلس شورای اسلامی

مقوله مدیریت یکپارچه شــهری را باید پیگیری کنیم. وقتی حرف از مدیریت یکپارچه 
شهری می زنیم باید به مدیریت شهری باور داشته باشــیم. زمانی که گزارش تأسف آمیز 
حادثه ریزش ساختمان متروپل در صحن علنی مجلس قرائت شد، اعلام کردم این موضوع 
ریشه در درآمدهای ناپایدار شهری و ضعف در سازمان نظام مهندسی کشور دارد. تفکیک 
کارهای تولی گری و تصدی گری و هویت بخشــی و قدرت دادن به شوراها، مردمی کردن و 
اداره کشور به معنای واقعی خود ازجمله اقدامات جدی است که در این حوزه باید انجام شود. 
چه شهرداری ها به عنوان مدیران حکمرانی محلی و چه دولت ها در حوزه مرکز، باید به فکر 
سامان بخشی باشند و مشخص کنند به دنبال تولید خدمات هستند یا خرید خدمات. خرید 
خدمات به مراتب ارزان تر از تولید خدمات اســت اما متأسفانه شهرداری ها اصرار به تولید 

خدمات دارند.

مکث

 شــورای عالی اســتان ها روزهای 

شلوغی را پشُت ســر گذاشت. ابتدا گزارش
نشســت هم اندیشــی در مجلس 
شورای اسلامی با حضور اعضای شورای عالی و رئیس 
مجلس برگزار شد. در این نشست رئیس مجلس از قرار 
گرفتن طرح جامع مدیریت شهری در مراحل پایانی 
بررسی در مجلس خبر داد و همچنین بحث تغییر نحوه 
انتخاب شــهرداران مطرح شــد. رئیس فراکسیون 
مدیریت شهری مجلس شورای اسلامی از پیش نویس 
طرحی برای تغییر نحوه انتخاب شــهرداران توسط 
شوراهای شهر و روستا خبر داد. به گزارش همشهری، 
محســن پیرهادی گفت:  »در طرح جدید مردم در 
انتخاب شهردار مشــارکت خواهند داشت.« این در 
حالی است که برخی از اعضای شورای عالی استان ها 
نسبت به تغییر در شیوه انتخاب شهرداران مخالفت 
کردند. رئیس شورای عالی استان ها معتقد است که 
طرح انتخاب شــهردار با رأی مســتقیم مردم برای 
مدیریت شهری خطرناک است. پرویز سروری گفت: 
»ما در رابطه با موضوعات مطرح شــده به ویژه طرح 
انتخاب مستقیم شهردار توسط مردم نگرانی جدی 
داریم. چراکه از این نظر که یک پیوستگی جدی بین 

شــورا و شــهرداری وجود دارد.« همچنین رئیس 
کمیسیون فرهنگی، اجتماعی، گردشگری و ورزشی 
شورای عالی استان ها مخالفت خود را با کلیت انتخاب 
شهردار با رأی مســتقیم مردم اعلام کرد. شمس الله 
غلامی گفت: »اعضای کمیسیون با کلیت طرح یعنی 
انتخاب شهردار با رأی مستقیم مردم مخالف بودند و 
دلایل درستی را در این زمینه مطرح کردند. چراکه اگر 
شهردار بخواهد از سوی مردم انتخاب شود مشکلاتی 

را ایجاد   می کند.«
 موضوع نحوه تغییر انتخابات شهرداران  نیزدر جلسه 
کمسیون حقوقی و نظارت شورای عالی استان ها مورد 
بررسی قرار گرفت. سیدمحمد حسینی، سخنگوی 
این کمیسیون گفت:  » اعضای محترم به این نتیجه 
رســیدند که در یک بیانه ای خطــاب به نمایندگان 
مجلس شورای اسلامی از آنها بخواهیم با استفاده از 
نظرات کمیسیون  های تخصصی تصمیم درستی اتخاذ 

شده و در صحن مجلس مطرح شود.« 
همچنین سخنگوی کمیسیون امور اقتصادی و برنامه 
و بودجه شورای عالی اســتان ها از تشکیل کارگروه 
مشترک میان اعضای شورای عالی استان ها و مجلس 
درخصوص طرح انتخاب شــهردار توسط مردم خبر 

داد. حمدالله  بیگی گفت: »درخصوص طرح انتخاب 
شهردار توسط مردم نیز مقرر شد کارگروه مشترک 
میان نمایندگان شــورای عالی اســتان ها و مجلس 
شورای اسلامی و فراکسیون مدیریت شهری علاوه بر 

دو کمیته بررسی این طرح تشکیل شود.« 
یک روز بعد از برگزاری نشســت هم اندیشــی 
اعضای شورای عالی اســتان ها با رئیس مجلس، 
نشست هم اندیشــی اعضای این شــورا با وزیر 
میراث فرهنگی، گردشــگری و صنایع دســتی 
برگزار شد. رئیس شــورای عالی اســتان ها در 
این نشســت گفت: »ما فکر می کنیــم وزارت 
میراث فرهنگــی یکی از وزارتخانه هایی اســت 
که بیشــترین اشــتراک و زمینه همکاری را با 
مدیریت شهری به ویژه شهرداری   ها دارد. نشاط 
اجتماعی و تحرک در شهرها به ویژه در شهرهای 
دارای بافت تاریخــی    می تواند زمینه همکاری و 
هماهنگی میان ما و وزارت میــراث فرهنگی را 
فراهم کند.« پرویز ســروری تأکید کرد: »بعد از 
نفت، گردشــگری از ظرفیت های بزرگ کشور 
است و با کار جهادی و نگاه نوآورانه می شود این 

ظرفیت را از وضعیت فعلی خارج کرد« 
رئیس شــورای عالی اســتان ها گفت: »شوراها یک 
خانواده بزرگ ۱۲۶هزارنفری از دل مردم هســتند 
که نشــان دهنده ظرفیت بی بدیل این نهاد است و 
نزدیک ترین ارتباطات در موضوعات گردشــگری 
و بافــت تاریخی را در مجموعه مدیریت شــهری با 
وزارتخانه میراث فرهنگی داریم.« سروری اضافه کرد: 
»مدیریت شهری در بافت تاریخی به علت نگاه بسته 
و منجمد در گذشته با مشــکل روبه رو است و بافت 
تاریخی  از فرصت به تهدید تبدیل شده.  امیدواریم با 
نگاه مثبت مهندس ضرغامی شاهد گشایش در این 

حوزه نیز باشیم.« 

  شهرداران به موضوع گردشگری بپردازند
وزیر میراث فرهنگی، گردشگری 
وصنایع دســتی در این نشست 
گفت:  »نگاه سنتی شهرداری ها، 
محدودیت ها و معضلاتی را برای 
گردشگری و بافت های تاریخی 
به وجود آورده اســت. بافت تاریخی باید شهردار خاص 
خود را داشته باشد. حوزه گردشگری و میراث فرهنگی در 
زمینه بافت تاریخی و صنایع دستی به عنوان مصداق بارز 
اقتصاد مقاومتی با شوراها در ارتباط هستند«.  عزت الله 
ضرغامی افزود:»حوزه میراث فرهنگی بسیار گسترده 
است و از سوی دیگر، یکی از گرفتاری های کشور، نظام 
ناکارآمد و پوسیده ای اســت که همچون بختک روی 
کشور سایه انداخته است. هر کاری که می خواهیم پیش 
ببریم در سایه این موضوع محقق نمی شود. برای حوزه 
شهرداری ها نیز همین مسئله حکمفرماست. درست 
است که در بالای سازمان نگاه تحولی وجود دارد اما در 
بدنه اتفاقی نمی افتد و شکست می خوریم؛ پس در گام 
اول، باید نگاه هایمان همســو شود. درخواست من این 
است که شهرداران و شــوراها به صورت ویژه به مسئله 
گردشــگری بپردازند. در گردشگری داخلی متأسفانه 
به صورت سنتی فقط چند استان جذب گردشگر دارد«. 

مخالف
انتخاب شهردار توســط مردم خطری برای 

مدیریت شهری 
پرویز سروری، رئیس شورای عالی استان ها

 باتوجه به موضوعات مهمــی که در مجلس در مورد 
لایحه درآمدهــای پایدار و طرح انتخاب مســتقیم 
شــهردار توســط مردم مطرح بود، نیاز بود اعضای 
شورای عالی استان ها در جریان امور جاری در مجلس 
قرار بگیرند. البته اگر شورا را از فرایند انتخاب شهردار 
حذف کنیم، عملا شوراها بی خاصیت می شوند. یعنی 
شورا وقتی نتواند شهردار را انتخاب کند به طور طبیعی 
نمی تواند منتخب مردم را عزل کند. بنابراین اتفاقی 
که می افتد این است که عملا شهردار از شورا تبعیت 
نمی کند. از این رو پیشنهاد ما این است که با برگزاری 
نشست های مشترک و مطالعه دقیق تر در این مسئله 
کارهای علمی تری انجام شــود و ما به سمت مدلی 
برویم که بتواند هم شهردار را قدرتمند کند و هم شورا 
را از قدرت ساقط نکند. ما این موضوع را برای مدیریت 
شهری خطرناک می دانیم و معتقدیم این مسئله حتما 

باید با حفظ اقتدار مدیریت شهری همراه باشد.

موافق
تدوین طرحی بــرای تغییر نحــوه انتخاب 

شهرداران 
محســن پیرهادی، نماینده مردم تهران در مجلس 

شورای اسلامی
 مجلس شورای اسلامی پیش نویسی برای تغییر قانون 
در کمیته و کارگروه های تخصصی تدوین کرده است. 
موضوعی که اهمیت دارد این است که بتوانیم براساس 
الگوهای دیگر پیاده شده در سایر کشورها مردم را در 
انتخاب شهردار مشارکت دهیم. در مدل پیش بینی شده 
این نکته قید شده که انتخاب شهردار به پیش از زمان 
انتخابات اعضای شورای شهر و روستا بازگردد؛ به این 
معنا که اعضای شورای شهر و روستا پیش از انتخابات 
اعلام کنند، درصورتی که رأی از مردم کسب کنند و 
شهردار آینده آنها فرد مورد نظر است. چنانچه نظرات 
نیز برای انتخاب شهردار متفاوت باشد پیش بینی های 
لازم صورت گرفته تا کار انتخاب شهردار قفل نشود، 
حتی این موضوع پیش بینی شده اگر با شهردار انتخابی 
ادامه کار انجام نگیرد انتخاب های بعدی نیز براساس 
اولویت هایی که از کاندیداهای شورا پیش از انتخابات 
اعلام کرده اند برگزیده شــود. درصورتی که اعضای 
شورای شهر با یکدیگر هم نظر نباشند شهردار توسط 
گروهی انتخاب خواهد شد که بیشترین کرسی را در 

شورا به خود اختصاص داده باشد.

 توسعه گردشگری 
در شهرها از مدار شوراها

 نشست هم اندیشی اعضای شورای عالی استان ها با رئیس مجلس 
 و وزیر میراث فرهنگی برگزار شد

رئیس پلیس راهور تهران بزرگ خبر داد

یک ماه توقیف در انتظار وانتی های متخلف
 به  غیر از وانتی هایی که برای خرید اجناس 

گزارش۲
دســت دوم در خیابان ها و کوچه های شهر 
پرســه می زنند، وانتی های فروش میوه و 
سبزیجات و وانتی هایی که در حاشیه خیابان ها می ایستند 
هم در فهرست درخواســت های مردمی برای ساماندهی و 
جلوگیری از فعالیت بی قاعده شــان قرار دارد. در برخی از 
خیابان ها مانند فداییان اسلام که حضور ردیفی وانتی ها و 
گرفتن چند لاین خیابان به یک  معضل دیرینه تبدیل شده، 
اگرچه پلیس راهور و نیروی انتظامی هر از چند گاهی جلوی 
فعالیت شــان را می  گیرند، اما باز پس از مدتی به محل باز 
می گردند. به همین خاطر رئیس پلیس راهور تهران بزرگ، 
خبر از برخورد جدی با وانتی هایی می دهد که قانون را زیر پا 
می گذارند و در عبور و مرور و آســایش شهروندان اختلال 

ایجاد می کنند.
اگرچه شــهرداری تهران سال هاست که برای ساماندهی و 
برخورد با این متخلفان خیابانی تلاش می کند، اما با توجه 
به اینکه مجوز و پشتوانه قانونی محکم و کافی در این زمینه 
وجود ندارد، این برخورد ها حداکثر می تواند در حد اخطار و 
هشدار و تذکر باشد. براساس قانون، شهرداری اجازه جریمه 

و توقیف وسایل نقلیه یا افراد متخلف را ندارد.
حالا ســردار محمدحســین حمیدی، رئیس پلیس راهور 
تهران بزرگ از تشدید برخورد با وسایل نقلیه و وانتی هایی 
که در حاشیه معابر توقف می کنند با همکاری مراجع قضایی 
خبر می دهد و به همشــهری می گوید: »یکی از اشکالاتی 
که می تواند باعث کندی حرکت خودروها در معابر شــود، 
حضور وانت ها و گاری هایی اســت که در حاشیه سواره رو 
توقف می کنند و اقــدام به فروش میوه کــرده یا خدمات 
دیگری ارائه می کنند. این موضوع می تواند حتی باعث بروز 
حادثه و تصادف شــود چرا که برخی از آنها خدماتی مانند 
صافکاری ارائه می کنند. همکاران ما بــا این افراد برخورد 
قانونی می کنند، در برخی موارد با جریمه کردن و در برخی 

از مقاطع نیز نســبت به تشــکیل پرونده قضایی و انتقال 
وسیله نقلیه آنها به پارکینگ اقدام می شود.« به گفته سردار 
حمیدی تعدادی از این وســایل نقلیه فاقد پلاک هستند و 
در چنین شرایطی قطعا وسیله نقلیه متخلف با جرثقیل به 

پارکینگ انتقال داده می شود.
او از شــهروندان می خواهد تا توقف و فعالیت خطرآفرین 
وانتی های متخلف را گزارش کنند: »هرچند ما برخوردهای 
لازم و قانونی را انجام می دهیم، اما متأسفانه این معضل در 
نقاط و معابری که پلیس تردد کمتری دارد، همچنان دیده 

می شود.«

جریمه 50هزار تومانی بازدارنده نیست
رئیس پلیس راهور تهران، بازدارنده نبودن جریمه در نظر 

گرفته شــده برای این قبیل وسایل نقلیه متخلف را یکی از 
مشکلات و ضعف های اصلی می داند که به این موضوع دامن 
زده است: »اگر یک وانت در ســطح سواره رو پارک و   اقدام 
به فروش محصول می کند، جریمــه راهنمایی و رانندگی 
تنها 50هزار تومان است! در نتیجه برای اینکه بتوانیم این 
وضعیت را کنترل کنیم، در طرحی جدید با هماهنگی مراجع 
قضایی خودروهای متخلف به پارکینگ منتقل می شــوند. 
بدون دستور مرجع قضایی این امکان برای ما وجود نداشت 
و برخلاف قانون بود، اما با حمایت مرجع قضایی توانسته ایم 
این جریمه 50هزار تومانی را به یک ماه توقیف در پارکینگ 
تبدیل کنیم. در ادامه هم با خودروهای متخلفی که توقیف 
شده و به پارکینگ منتقل می شوند، برخورد جدی و قانونی 

صورت می گیرد.«

در دومین جلسه ستاد اربعین شهرداری بررسی شد
پیش بینی سازوکار حمل ونقل 

زائران در اربعین
بخشی از جابجایی زائران مراسم اربعین بر عهده شهرداری 
تهران است که آن را با اســتفاده از اتوبوس های خود انجام 
می دهد. جزئیات این کار در دومین جلســه ســتاد اربعین 
شــهرداری تهران با حضور شــهردار تهران بررسی شد. به 
گزارش پایگاه خبری شــهر، علیرضا زاکانی در این جلسه با 
تأکید بر این موضوع که خدمت به زائران حسینی در اربعین 
برای شهرداری تهران نعمت اســت، گفت: آنچه مهم است 
تقدس ماموریت ما در اربعین حســینی است و باید تلاش 
کنیم ایــن ماموریت را باکیفیت انجام دهیــم و در کنار آن 
نیز برنامه ریزی ها باید به گونه ای باشــد تا در تهران کارها بر 

زمین نماند.
او افزود: نکته دیگر این است که بتوانیم در دل این خدمت، 
ســازمانی مردم نهاد ایجاد کنیم. این اقدام، عملیات بزرگی 
اســت که چند هزار نیروی جوان با پوشــش های یکدست 
به مراسم اربعین اعزام شوند تا در اربعین حسینی خدمتی 

آبرومند داشته باشیم.
در ادامه این جلســه محمدامین توکلی زاده، رئیس ســتاد 
اربعین شهرداری تهران گزارشی از آخرین اقدام های انجام 
شــده تا به امروز برای برگزاری هرچه بهتر مراســم اربعین 
حســینی ارائه کرد و پس از آن مدیران مربوطه کمیته های 
ستاد از جمله حمل ونقل و خدمات شهری به بیان نظرات، 

برنامه ها و پیشنهادات خود پرداختند.
پیش بینی ســازوکار حمل ونقل زائران حسینی در مرزهای 
ایران و عــراق، نصب و جانمایی علائــم ترافیکی، تمرکز بر 
ظرفیت ها برای خدمات پس از مراسم اربعین حسینی، توجه 
به ظرفیت شــهرهای مرزی پس از مراسم اربعین حسینی، 
توجه به ملزومات مورد نیاز جهت پیشگیری از گرمازدگی 
زائران و پیش بینی سرویس بهداشتی سیار از موضوعاتی بود 
که در دومین جلسه ستاد اربعین شهرداری تهران مورد بحث 

و تبادل نظر قرار گرفت.

اقدامات حوزه ایمنی 
دومین جلسه قرارگاه ایمنی کالبدی کلانشهر تهران نیز به 
ریاست شــهردار تهران و با حضور نمایندگان دستگاه های 
مسئول برگزار شد. در ابتدای این جلســه گزارشی درباره 
آخرین وضعیت مصوبات جلســه پیشــین قرارگاه ایمنی 

کالبدی شهر تهران ارائه شد.
مکاتبه با سایر نهادها درباره مشــکلات و معضلات موجود 
با هماهنگی کمیته حقوقــی و قضایــی دبیرخانه قرارگاه 
)سازمان پیشگیری و مدیریت بحران شهر تهران( و فرایند 
تدوین برنامه )تدوین برنامــه مخاطره محور و تدوین برنامه 
کمیته ها( از مصوبات جلســه قبلی قرارگاه ایمنی کالبدی 

کلانشهر تهران بود.
وضعیت آماری اقدامات احصا شــده در قرارگاه، موضوعات 
بســیار مخاطره آمیز درون شــهرداری، گزارش ساخت و 
سازهای غیرمجاز و ناایمن جدید، لزوم تعیین و تکلیف ابنیه 
ناایمن شــهر تهران و طراحی و اجرای مستمر انواع تمرین 
و آموزش های لازم از دیگر موضوعات مطرح شــده در این 

جلسه بود.

 تصویب سامانه بانک زمین
 در شورای ششم

 رئیس کمیسیون معماری و شهرسازی 
شورای پنجم در توییتی گفته اند که ایجاد 
ســامانه بانک زمین در منطقه۲۲ فیلی 
بود که ما هوا کردیم، نه کار شما )شورای 
ششم( و چون بی کارنامه هستید، کارنامه 

ما را به نفع خود مصادره کرده اید.
ادعای اول دقیق و صحیح نیست، چرا که قبلا مصاحبه کرده و 
گفته اند که »شورای عالی معماری و شهرسازی« به شهرداری 
تهران تأکید کرد که نظر شورای شهر تهران را درباره »طرح 
تفصیلی ویژه منطقه۲۲« دریافت کند؛ یعنی اگر ایجاد بانک 
زمین را، به آن معنایی که شورای عالی معماری و شهرسازی 
آن زمان فهمیده و مصوب کرده کار قابل دفاعی بدانیم، مصوبه 
آن شوراست و خیلی ربطی به کارنامه و عملکرد شورای پنجم 
ندارد. فرض کنید که این ایده درخشان را آنها طراحی و ابداع 
کرده باشــند و ترجمه ای از تجربه دنیا نباشــد، مگر 4سال 
مدیریت منطقه۲۲ شــهرداری تهران دست آنها نبود؟ چند 
سانتی متر در راستای هدف تعریف شده برای بانک زمین، به 

سرانه های عمومی و خدماتی منطقه افزودند؟ 
نکته دیگر اینکه در سال های  ۹۲ و ۹۳ شورای عالی معماری و 
شهرسازی وقت که عملا تحت سیطره نظری و عملی فردی بود 
که در دوره  شورای پنجم شهردار تهران شد، با تحریک دولت 
وقت و به دلیل رقابت با شهردار آن مقطع تهران، مصوبه ای با 
هدف »ایست« و »توقف« بر تهران و به ویژه بر منطقه۲۲ صادر 
کرد. همان تفکر و اندیشه و آدم ها در سال۹۶ اختیار اداره شهر 
تهران را بر عهده گرفتند و در یک فقره، مربوط به باغات شهر 
تهران ضابطه ای را گذراندند و آنچنان تبلیغاتی درباره مصوبه به 
راه انداختند که گویی مسئله باغات و فضای سبز در شهر تهران 
برای همیشه حل خواهد شد! تهرانی را به شورای ششم تحویل 
دادند که نه تنها، روند توسعه زیرساخت ها و ایجاد سرانه های 
عمومی و حیاتی آن صفر و کاملا تعطیل شده بود، بلکه در حد 
استهلاک زیرساخت های تحویل گرفته شده در سال۹۶ هم به 
آن نیفزودند و حداقل کاری نکردند که به مانند سال۹۶ شهر 
را تحویل بدهند! مثال روشــن و واضــح آن، وضعیت مترو و 

فرسودگی اتوبوس های شهر تهران است.
اکنون نه فقط در منطقه۲۲ بلکه در کل شــهر تهران  مقوله 
»بانک زمین تهران« پیگیری و عملیاتی خواهد شد. شورای 
انقلابی و مردمی براساس درک و فهمی متفاوت مسائل تهران 
را حل خواهد کرد و به مردم کارنامه خواهد داد، مردم را امیدوار 

خواهد کرد  و این را در انتخابات بعدی خواهیم دید.

 حسن محتشم 
 عضو هیأت مدیره انجمن انبوه سازان 

استان تهران
ســاخت مســکن در ســال های گذشــته 
در تهــران ســالانه ۱۵۰هــزار واحد بــود اما 
ایــن رونــد در ســال های اخیر به متوســط 
ســالانه ۵۰هــزار واحــد کاهــش یافتــه 
است. شــهرداری تهران برنامه دستیابی 
بــه ســاخت ســالی ۱۷۰ هــزار مســکن را 
هدف گذاری کــرده که بخشــی از نهضت 
ملــی مســکن اســت. در همیــن راســتا 
تفاهمنامه ای بین انبوه سازان و شهرداری 
تهــران بــرای   ســاخت ۳۰ هــزار واحــد 

مسکونی ارزان قیمت امضا شده است.

 مهرشاد کاظمی 
 رئیس ستاد گردشگری شهرداری تهران

ســتاد  مدیریــت  از  دوره  ایــن  در 
گردشــگری شــهر تهــران تلاش کردیــم 
تــا پژوهش محــور باشــیم و داده هــای 
این شــهر تاریخــی و جــذاب را گــردآوری 
ســایت در  آن  نتیجــه  کــه   کنیــم 
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است. هم اکنون ۱۲۰۰مکان گردشگری 
شــهر در این ســایت ثبت شــده اســت. 
همین نشانه کافی اســت تا بدانیم این 
شــهر تا چه اندازه ظرفیت ناشناخته در 
حوزه گردشگری دارد.نشست تخصصی 
محله های تهران در عصر قجر نیز که در 
موزه نقشه تهران برگزار شد مخاطبان را 

بیشتر با فضای این موزه آشنا کرد.

راه اندازی مجدد پروژه های 
راکد نوسازی

سرپرست سازمان نوسازی شهر تهران در بازدید 
از پروژه های متوقف و رها شــده این سازمان، بر 
ازســرگیری عملیات عمرانی این پروژه ها تأکید 
کرد و گفت: در این دوره مدیریت شــهری هیچ 
پروژه رهاشــده و متوقفی در ســازمان نوسازی 

نخواهیم داشت.
به گزارش همشهری، مهدی هدایت ابتدا از پروژه 
یاس که مجموعه تجاری-اداری این سازمان در 
منطقه۱5 بود، بازدید کرد. این پروژه که قرارداد 
آن از سال ۹۱ منعقد شده از ســال ۹۲ به دلیل 
پاره ای از مشکلات متوقف شــده است که مقرر 
شــد به منظور احقاق حقوق شــهرداری تهران 

فرایندهای حقوقی انجام کار تسریع شود.
هدایت در ادامــه از پروژه های طوبی و ارغوان که 
از پروژه های سازمان نوسازی در سنوات گذشته 
بود و به گودهای پرخطر تبدیل شــده اســت، 

دیدن کرد.
این پروژه ها بــا تدابیر اتخاذ شــده در این دوره 
مدیریت شــهری، با انتخاب شــریک )شرکت 
مهستان( در حال اجراســت. سرپرست سازمان 
نوسازی شهر تهران همچنین از پروژه مسکونی- 
تجاری و اداری »آ.اس.پ« بازدید کرد که در این 
بازدید راهکارهای رفع اختلاف با شــریک مورد 

بررسی قرار گرفت.
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